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- De voortgang aan de provinciale regietafels wordt besproken. Geconcludeerd dat nog niet 

van alle provincies een volledig beeld is ontvangen. Algehele indruk is dat overal hard 

wordt gewerkt. Het is van belang dat niet alleen hard wordt gewerkt aan ad oplossingen, 

maar dat er ook aandacht blijft voor structurele oplossingen.  

- Dhr. Schoenmaker (COA) licht de ontwikkelingen met betrekking tot opvang toe. 

Capaciteitsbehoefte bestaat uit 4000 opvangplekken vóór 1 november 2021. Daarvan zijn 

al 1000 opvangplekken gerealiseerd. Het zijn evenwel relatief kortlopende oplossingen. We 

moeten voorkomen dat we begin 2022 weer met hetzelfde capaciteitsprobleem zitten. 

Sowieso is de verwachting dat voor 2022 en verder sprake is van een groeiopgave. 

- De VNG wenst de doorkijk naar de groeiopgave voor de langere termijn te bespreken.  

- MBK stelt vast dat extra inzet nodig is om het acute probleem op te lossen. 

Noodopvanglocaties voor asielzoekers kunnen snel gerealiseerd kunnen worden, maar die 

zijn tijdelijk. Huisvestingsopties voor statushouders zijn juist wenselijk, maar die vergen 

meer tijd.  

- SJenV vult aan dat opvang van asielzoekers en huisvesting van statushouders 

communicerende vaten zijn: als we meer huisvesten hebben we minder opvang nodig voor 

de langere termijn, behoudens grote schokken. Afghanistan is in dit verband een treffend 

voorbeeld. Het wordt nog spannend hoe de situatie in Afghanistan zich zal ontwikkelen. 

- Vanuit BZK wordt de voortgang met betrekking tot huisvesting toegelicht. Er is een lange 

groslijst met huisvestingsopties van zowel het Rijksvastgoedbedrijf als marktpartijen. Er zit 

veel energie op de realisatie van zogeheten tussenvoorzieningen. Daar kunnen ook andere 

aandachtsgroepen worden gehuisvest. Inzet is gericht 4 tot 5 locatie op de korte termijn 

en ca. 25 locaties voor de middellange termijn. Daarnaast wordt gewerkt aan 200 

eenheden per provincie.  

- Dhr. Pepers (Aedes) brengt in dat met woningcorporaties wordt gekeken of kleine 

aantallen op de korte termijn kunnen worden gehuisvest. Dat is met de 50 remigranten uit 

Afghanistan immer ook gelukt. 

- Vanuit de VNG wordt de noodzaak van een goede ondersteuningsstructuur voor het 

voetlicht gebracht. Dat kan de daadwerkelijke realisatie ten goede komen. Er is behoefte 

om in positieve zin te communiceren over de inspanningen van gemeenten. Vanuit de 

CdK´s wordt dit onderschreven, idealiter met specifieke voorbeelden. Geconcludeerd wordt 

dat een woordvoeringslijn wordt opgesteld.  

- MBZK stelt vast dat de huidige aanpak wordt gecontinueerd richting een volgende LRT.  


